
Universal Busbar Supports, EUBS

 

This busbar support, EUBS, is available for one, two, or three
bars up to 120 x 10 mm. The support can be mounted either at
the top or bottom of the enclosure. It is available off the shelf
and tested according to IEC 61439. This support is required
when a high level of mounting flexibility is required.

功能
Description: Busbar support up to 4500A to be mounted horizontally or vertically. Mounts directly to the enclosure
frame or with help of CLPF profiles. Available in one/two/three bars per phase for bar thickness 10 mm, and width from
30 to 120 mm.
Working temperature: -40ºC up to 130ºC.
Material: Reinforced polyamide and steel. Halogen free.
Delivery: Busbar support with mounting material.

 
We connect and protect



技术参数
Table 1/1

物料号 母排厚度 每相母排 母排宽度 材料 完成 颜色
EUBS310TN 10mm min 3Ph min 30 – 125mm 钢, 聚酰胺 电镀 黑色

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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